

27 September 2013 / 27 septembre 2013

## IOTC CIRCULAR 2013–85 / CIRCULAIRE CTOI 2013- 85

Dear Sir/Madam,

### **SUBJECT: TERMS OF REFERENCE FOR THE SECOND PERFORMANCE REVIEW OF THE IOTC**

At the last IOTC Session, the Commission requested that the Second Performance Review of the IOTC be undertaken in 2014, with the Terms of Reference (TOR) to be developed by the interested CPCs and circulated for wider agreement via an IOTC Circular.

I would like to invite interested CPCs to contact the Executive Secretary by the 11<sup>th</sup> October 2013 so that we could constitute a discussion group for the development of the TOR.

Madame, Monsieur,

### **OBJET: TERMES DE RÉFÉRENCE POUR LA SECONDE ÉVALUATION DES PERFORMANCES DE LA CTOI**

Lors de la dernière session de la CTOI, la Commission a demandé que soit entreprise en 2014 la Seconde évaluation des performances de la CTOI, dont les termes de référence (TdR) seront élaborés par les CPC intéressées. Ils seront ensuite diffusés à l'ensemble des parties concernées via une circulaire de la CTOI, pour validation.

Je voudrais inviter les CPC intéressées à contacter le Secrétaire exécutif d'ici au 11 octobre 2013, afin que nous puissions former un groupe de discussion pour l'élaboration de ces TdR.

Yours Sincerely / Cordialement,



Maureen Daroomalingum (Mr)  
Chairperson /Président  
Indian Ocean Tuna Commission/Commission des Thons de l'Océan Indien

#### **Attachments / Pièces jointes:**

- Nil / Aucune

#### **Distribution / Destinataires**

**IOTC Members / Membres de la CTOI:** Australia, Belize, China, Comoros, Eritrea, European Union, France (Territories), Guinea, India, Indonesia, Iran (Islamic Rep of), Japan, Kenya, Rep. of Korea, Madagascar, Malaysia, Maldives, Mauritius, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Sri Lanka, Sudan, United Rep. of Tanzania, Thailand, United Kingdom (OT), Vanuatu, Yemen.

**Cooperating non-Contracting Parties / Parties coopérantes non-contractantes:** Senegal, South Africa.

**Chairperson IOTC / Président de la CTOI**

**Copy to / Copie à:** FAO Headquarters, FAO Representatives to CPCs

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement